
Van: luijc017 [mailto:luijc017@planet.nl]  

Verzonden: donderdag 18 september 2014 11:40 

Aan: Wethouder Jack van der Hoek (japswoude@haarlem.nl) 

CC: 'gemeenteraad en B&W Haarlem'; Neveen Fikry; 'Hanna Blankevoort 

Mezzo'; D. van Heun 

Onderwerp: burgerinitiatief 

 

  

 

Geachte Wethouder van der Hoek, 

 

  

 

Als deelnemer gisterenavond aan de bijeenkomst van Netwerk 

Vrijwilligershulp Z.K. en Mezzo in Wijkcentrum Binnensteeds te Haarlem 

over de transitie Sociaal Domein, trof mij uw slotuitspraak: dat u meer 

“burgerinitiatieven” wenste. 

 

Het ISP is het hiermee eens, en heeft in verband hiermee, al contacten 

met wijkraden, en propageert o.a. al jaren de burgeractie “Koffie om de 

Hoek”. Deze zijn al elders in het land o.a. in IJmuiden, Weesp en 

Hilversum gerealiseerd, ook binnen migrantenkring is Thé-a-lámice een 

groot goed. 

Dat het slagen daarvan dikwijls meer nodig is, mag blijken uit het 

verslag d.d. 3 september 2014 van onze ISP-medewerkster mevrouw E. van 

Lierop. (Zie bijlage: BurgerinitiatiefEvanLierop).  Mensen schamen zich 

dikwijls voor hun moeilijke situatie.  

 

Aanvullend hierop trof mij het bericht bij: Nieuws gemeente Heemstede 

d.d. 17 september 2014, met de kop: “Ogen en Oren in de Wijk”, over het 

vergroten van veiligheid en leefbaarheid in de wijk.(zie bijlage: 

orenenogenindewijk) 

 

  

 

Deze beide zijn een stimulans om het door u gewenste “Burgerinitiatief” 

te bevorderen, met mogelijk ook minder kosten voor de Dagopvang en 

bijbehorend transport en meer sociale buurtcontacten. 

 

In Hoorn Kersenboogerd heeft men zelfs vanuit het wijkcentrum Woonblok-

groepen georganiseerd met blok-bewoners voor de bevorderen van de 

onderlinge relaties,  en heeft men eenmaal per maand met bewoners/buurten 

Overleg Kersenboogerd -BOK- (Zie foto: HoortasTon in bijlage!) waarin 

alle woonblok-groepen van Kersenboogerd contact met elkaar binnen het BOK 

hebben, waaraan o.a. ook de wijkagent deelneemt (zie bijlage: 

UitnodigingBOK). 

 

  

 

Wij vertrouwen erop dat wij hiermee een zetje kunnen geven in het 

realiseren van uw “Burgerinitiatieven”  in Haarlem en omstreken,  

 

Ook hierbij willen wij u graag ter wille zijn. 

 

  

 

Met dank voor uw aandacht en een stimulans, 

 



  

 

  

 

Ton de Vries Voorzitter ISP, 

 

  

 

Met dank aan Martien. 

 

  

 

  

 


